

BLOOD CANCER 血癌 KANSER DARAH

Name / 姓名 / Nama : Tan Mei Ting
Age / 年龄 / Umur : 16
Place / 来自 / Tempat : Selayang 士拉央
Health Condition : Blood cancer 血癌
/健康状况/ Masalah : Kanser darah
Product / 产品 / Produk : **CELLFOOD® 细胞食物**



"When I was 9 years old, I had a lot of sudden bruises all over my body, causing my parents to be worried and decided to bring me to the doctor. I went for a blood test and it was then that I found out I was having severe blood cancer, whereby I will bleed non-stop whenever I am injured. To get recovered from this blood cancer, the only solution is to have bone marrow transplantation, otherwise I need to spend my lifetime going for blood transfusion. My parents were hit with anxiety as they felt helpless with my condition at that time.

*However, through my father's friend, we get to know about CELLFOOD®. I consumed about 20-30 drops of CELLFOOD® every day. Although I did lose quite a lot of hair during my chemotherapy, **I did not experience any weakness to my body**, crediting to CELLFOOD® that strengthen my immune system. Fortunate enough, the bone marrow of my 6 years old brother matched with mine, hence I was able to receive his bone marrow. The transplantation was very successful without any rejection. I maintained a healthy life since then, I am grateful that CELLFOOD® has restored my health!"*

“在我 9 岁的时候，身体多处突然无故出现许多淤青，父母感到疑惑就把我带去看医生。医生抽了我的血化验，才发现原来我患上很严重的血癌，只要有伤口出血，就会导致血流不止。患上血癌的病人都必须经由捐赠者的骨髓移植到自己身上才能有机会痊愈，否则只能一辈子经常到医院报到换血。当时我的父母感到非常惆怅，不知如何是好。

父亲通过朋友的介绍，让我每天服用细胞食物大约 20 至 30 滴一天。在进行化疗期间，虽然头发掉了很多，但**我的身体并没有非常虚弱**，我想应该是细胞食物给了我最基本的抵抗力。过后很庆幸的是，我 6 岁的弟弟骨髓与我相配，通过漫长的手术移植了给我。手术进行得非常顺利，弟弟的骨髓也没有被我的身体排斥。直到现在，我的身体状况并无大碍，非常健康有活力，所以我非常感谢细胞食物能为我带来现在的健康。”

"Apabila saya berusia 9 tahun, saya mempunyai banyak lebam secara tiba-tiba pada seluruh badan, akibatnya ibu bapa saya bimbang dan membawa saya menjumpa dengan doktor. Selepas menjalani ujian darah, saya didapati mengalami kanser darah yang serius, di mana saya akan berdarah tanpa berhenti jikalau tercedera. Pemindahan sumsum tulang adalah satu-satunya penyelesaian untuk memulih dari kanser darah ini. Jika tidak, saya perlu membuat transfusi darah untuk sepanjang hayat saya. Ibu bapa saya berasa amat tidak berdaya dengan situasi saya ketika itu.

*Namun, melalui rakan ayah saya, kami mengenali CELLFOOD®. Saya mengambil kira-kira 20-30 titis CELLFOOD® setiap hari. Walaupun saya kehilangan banyak rambut semasa kemoterapi saya, **saya tidak mengalami sebarang kelemahan badan**, CELLFOOD® telah menguatkan sistem imun saya. Bersyukur, sumsum tulang adik saya yang berusia 6 tahun berpadanan dengan saya, maka saya dapat menerima sumsum tulangnya. Pemindahan itu sangat berjaya dan saya tidak mengalami sebarang penolakan. Saya kekal sihat hingga kini, saya amat bersyukur kerana CELLFOOD® memulihkan kesihatan saya!"*